

Villa Stella - Guadeloupe - Saint-François



From 200.0 € / night - 3 bedroom(s) - 2 bathroom(s)

Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Cette jolie maison de vacances est située sur la commune de Saint-François en Guadeloupe. Dotée de 3 chambres climatisées (deux doubles et une twin), de deux salles de douche, elle peut ainsi accueillir jusqu'à 6 personnes. Idéal pour un séjour entre amis ou en famille pour un séjour en Guadeloupe.

A seulement 5 minutes en voiture du centre villa de Saint-François, de toutes les commodités, des restaurants, de la marina, du casino ou encore du golf international, vous serez idéalement situés pour découvrir cette région de l'île.

La villa dispose d'un beau salon agréable et confortable, d'une grande cuisine entièrement équipée qui donnent accès à la terrasse en U entourant une jolie piscine carrée et sécurisée par une alarme

Vous profiterez des espaces extérieurs agréables : table à manger haute avec tabourets, salon extérieur, coin bar, hamac et transats.

Au départ de Saint-François, vous apprécierez les nombreuses sorties en mer proposées à la découverte des îles environnantes, telles que la Désirade, Marie-Galante ou encore Petite-Terre.

Vous profiterez également des plages de la coulée, de la Pointe-des-châteaux, d'Anse à la Gourde.

Vous apprécierez cette maison de vacances moderne et parfaitement entretenue et le service de sa conciergerie.

This attractive vacation home is located in the commune of Saint-François in Guadeloupe. With 3 air-conditioned bedrooms (two doubles and one twin) and two shower rooms, it can accommodate up to 6 people. Ideal for a stay with friends or family in Guadeloupe.

Just 5 minutes by car from the center of Saint-François, with all its amenities, restaurants, marina, casino and international golf course, you'll be ideally located for discovering this part of the island.

The villa features a lovely, comfortable living room and a large, fully-equipped kitchen leading onto a U-shaped terrace surrounding a lovely, alarm-protected square swimming pool.

You'll enjoy pleasant outdoor spaces: high dining table with stools, outdoor lounge, bar area, hammock and deckchairs.

Departing from Saint-François, you'll appreciate the many sea outings on offer to discover the surrounding islands, such as Désirade, Marie-Galante and Petite-Terre.

You'll also enjoy the beaches of La Coulée, Pointe-des-Châteaux and Anse à la Gourde.

You'll love this modern, well-maintained vacation home and its concierge service.

Caractéristiques / Features

🏠 120 m2 / 👤 6 traveler(s) / 🛏️ 3 bedroom(s) / 💧 2 bathroom(s)

Equipements / Equipment

 Vacuum cleaner	 BBQ charcoal	 Kettle	 Filter coffee maker	
 Air conditioner	 Safe	 Sound system	 Iron	
 Oven	 Toaster	 Dishwasher	 Household linen	
 Washing machine	 Espresso machine	 Microwave	 Parking	 Swimming pool

Localisation



Laurence

+590 690 84 80 50
guadeloupe@villaveo.com